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Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 o informacj Q dotycz4c4 mozliwoSci zwigkszenia

liczby punkt6w dostgpu do wody na Cmentarzu Komunalnym Pinczata. Umo2liwiloby to

zmniejszenie odlegloSci do poszczeg6lnych kwater przy gl6wnych alejach i ulatwilo osobom

starszym korzystanie z punkt6w podczas prac porz4dkowych przy pomnikach grobowych.

Interpelacja skladana na proSbg mieszkanc6w.


